
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

 

 

SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 20. 

 

2024. gada 10. decembrī 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – domes sēžu sekretāre Amanda Zvagule. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Viktorija Baire.  

Pašvaldības darbinieki –  

Īpašumu pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Liesma Gorelova; 

Ķekavas veselības un sociālās aprūpes centra direktors Māris Barons; 

Sociālo pakalpojumu nodaļas vadītāja Inguna Smildziņa. 

 

 

Darba kārtība 

1. KOMITEJAS ATZINUMS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu, E.A.;  

2. INFORMATĪVS - Atbilde Tiesībsargam.;  

3. INFORMATĪVS - Par Ziemassvētku paciņām;  

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Inese Jēkabsone atklāj komitejas sēdi. 

 

 

 

Darba kārtība  

Par darba kārtību ziņo Inese Jēkabsone. Informē, ka darba kārtībā ir trīs izskatāmie jautājumi. 

 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina apstiprināt darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 10.decembra sēdes darba kārtību. 
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1. KOMITEJAS ATZINUMS - Par dzīvojamās platības izīrēšanu, E.A. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:07) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – pašvaldībā saņemts iesniegums no privātpersonas ar 

lūgumu piešķirt dzīvojamo platību (gultas vietu) Ķekavas novada pašvaldības kopmītnēs. 

Iesniedzējs ir pievienojis izziņu par atbilstību trūcīgas mājsaimniecības statusam 

līdz 2025.gada 28.februārim. Persona iesniegumā norāda, ka apņemas dzēst savas 

parādsaistības, kā arī šobrīd tiek izskatīta invaliditātes piešķiršana šai personai. 

Inese Jēkabsone informē par sagatavoto priekšlikumu. 

Jautājumu un atbilžu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone un Liesma Gorelova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par sagatavoto 

priekšlikumu. 

 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Sociālo lietu komitejas atzinums:  Piešķirt personai dzīvojamo platību - gultas vietu 

Gaismas ielā 19/K-9 Ķekavā, Ķekavas novadā uz 6 mēnešiem no līguma noslēgšanas 

brīža, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

2. INFORMATĪVS - Atbilde Tiesībsargam. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:09:55) 

Par jautājumu ziņo Māris Barons – 2024. gada 15. oktobrī LR Tiesībsarga biroja darbinieki 

bez iepriekšēja brīdinājuma apmeklēja Ķekavas veselības un sociālās aprūpes centru 

“Baldone” ar mērķi pārbaudīt saņemto informāciju par iespējamu pārkāpumu. Vizītes laikā 

darbinieki konstatēja, ka saņemtā informācija par iespējamu pārkāpumu nav apstiprinājusies, 

bet sniedza savu ieteikumus centra darbības uzlabošanai, tos apkopojot “Ziņojumā par 

cilvēktiesību nodrošināšanu Sociālās aprūpes centrā “Baldone””. Māris Barons sniedz 

izklāstu par ziņojumā sniegto rekomendāciju izpildi.   

Jautājumu un atbilžu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone un Māris Barons. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Atbalstīt sagatavotās atbildes vēstules nosūtīšanu Latvijas Republikas tiesībsargam, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

3. INFORMATĪVS - Par Ziemassvētku paciņām 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:21:25) 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – sociālais dienests ir sagatavojis materiālus par 

iespējamo Ziemassvētku paciņu skaitu un izmaksām dažādām saņēmēju kategorijām 

2025.gadam, kā arī atbildes projekta vēstuli Baložu senioru biedrībai. Iesniegums no biedrības 

par Ziemassvētku paciņu atjaunošanu saņemts 2024. gada 8.  novembrī. 

Jautājumu un atbilžu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Inguna Smildziņa, Inese Jēkabsone.  

Inese Jēkabsone sniedz viedokli par izskatāmo jautājumu un informē par sagatavotajiem 

priekšlikumiem, kā arī aicina komitejas locekļus sniegt savu viedokli.  

Viedokli sniedz Elīna Rasnace, Viktorija Baire un Indra Priede. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

 

 

1. Priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Novirzīt jautājuma izkatīšanu Finanšu komitejā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. Priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Atbalstīt alternatīvo atbildes vēstules projektu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 09:59 

 

Komitejas priekšsēdētājs:  (1PARAKSTS)  Inese Jēkabsone 

 

Sēdes protokolētāja:   (2PARAKSTS)  Amanda Zvagule 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


